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Onderwerp wij kverpteging Roosendaal

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein

PortefeuiItehouder Van Poppel

In het regeerakkoord van de nieuwe regering Rutte III is een bezuiniging van L00 miljoen
ingeboekt op de wi.¡'kverpleging. De wijkverpleging is een onmisbare schakel binnen het idee
van zorg dichtb'1j en in de buurt. Deze bezuiniging op de wijkverpleging - terurijl de
verpleegkundigen nu al onder te grote druk staan door te weinig tijd voor de mensen en
teveel bureaucratie - zal vooral in onze dorpen en wijken voelbaar worden. Het idee van

langer in je eigen huis en omgeving kunnen bl'1jven wonen komt hiermee weer op de helling
te staan.

Gelet hierop hebben onze fracties de navolgende vragen aan het college van B&W:

L. Is het college bekend met het voornemen van de regering om 100 miljoen te
bezuinigen op de wijkverpleegkundige zorg?

2. Heeft het college een idee wat het effect van deze bezuiniging zal zijn voor op onze
gemeente, zowel budgettair als inhoudelijk wat de gevolgen zullen zijn voor onze
inwoners die nu en in de toekomst een beroep zullen doen op de
wij kverpleeg ku nd ige zorg?

3. Is het college met ons van mening dat deze bezuiniging ongewenst is, de gevolgen
groot zullen zijn en vooral onze kwetsbare inwoners zullen treffen?

4. Bent u bereid blj het rijk namens onze gemeenteraad te protesteren tegen die
ondoordachte bezuinigingen?

Alvast dank voor uw antwoord,

MichaelYap, PvdA

Ada Oudhol SP

Eric de Regt, Roosendaalse Lijst
Arwen van Gestel, VLP

Pieter Beesems, Nieuwe Democraten
Klaar Koenraad, GroenLinks



Deze vragen beantwoorden wij als volgt:

1. Ja.

Z. ln het Regeerakkoord gaat het Rijk uitvan een bezuinigingvan 1,9 mitjard op
diverse vormen van zorg, die in het ticht van de vergrijzing extra hard aankomen.
Het gaat hierbij om bezuinigingen op vormen van zorg die niet onder gemeentetijke
verantwoordetijkheid vatlen, maar wet impact op onze inwoners hebben. We
verwachten dat met name dat de bezuiniging op de wijkverpleging, die onder de
genoemde 1,9 mitjard) een direct effect op de Wmo-uitgaven zal hebben; als
mensen langer thuis wonen maar minder wijkverpteging ontvangen zal het beroep
op ondersteuning vanuit de gemeente/Wmo naar verwachting toenemen.

3. Ja. Zie ook antwoord op vraag 2.
4. A[te gemeentes in Nederland krijgen te maken met deze bezuinigingen. Vooralsnog

zijn wij van mening dat een gezamenlijke tobby van gemeentes richting rijk via de
VNG en G32 het meest effectieve middet is om het gesprek over de gevotgen van
deze maatregelen aan te gaan.

lk verwacht u hiermee votdoende te hebben geinformeerd

Met vriendetijke groet,
Namens het co van burgemeester en wethouders,

Corné van Poppet,
Wethouder Volksgezondheid en Wetzijn


